
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXXIV/2020 

XXXIV Sesja w dniu 14 września 2020  

Obrady rozpoczęto 14 września 2020 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:47 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.          

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz. 713) oraz art. 15 zzx ust. ustawy     

z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych              

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 ) otworzyła XXXIV Sesję Rady Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności wygenerowana z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca przeszła do punktu 3 porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Lędziny. 



Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos poinformowała, że na komisjach połączonych 

projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta został zaopiniowany pozytywnie. 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że radni chcieli, aby w uchwale zmienić datę na 30 

września i powołać Skarbnika z dniem 1 października, jednak Burmistrz Miasta nie 

przychyliła się do prośby, a do kompetencji Burmistrza należy powołanie i odwołanie 

Skarbnika Miasta. Natomiast Rada Miasta jest zobowiązana do przegłosowania takich 

uchwał, stąd takie zaopiniowanie uchwał. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Lędziny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) 

Maria Głos, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Urbańczyk  

NIEOBECNI (1) 

Karol Kolny 

Przewodnicząca Rady Miasta oznajmiła, że uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Miasta 

Lędziny została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXIV/210/20 i stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Lędziny. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała Naczelnik Wydziały Budżetu Kingę Drabik dlaczego 

zostaje powołana na stanowisko Skarbnika na podstawie ustawy o finansach publicznych       

a nie na podstawie ustawy o samorządzie. 



Naczelnik Kinga Drabik odpowiedziała, że zgodnie z przepisami posiada staż pracy oraz 

wykształcenie do objęcia tego stanowiska. Natomiast decyzją Burmistrza Miasta jest z jakich 

przepisów korzysta wnioskując o nominację na stanowisk Skarbnika. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała czy została zapłacona kara 1 mln zł za wyrok sądowy? 

Naczelnik Wydziału Budżetu Kinga Drabik podkreśliła, że ta zapłata nie jest traktowana jako 

kara. Ta należność traktowana jest jak zapłata za zakup nieruchomości. Cena wyniosła ok. 

978 tys. zł. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała z jakich paragrafów została zapłacona ta kwota i czy były 

tam środki? 

Naczelnik Kinga Drabik poinformowała, że nieruchomość została zapłacona z rozdziału 700. 

05 paragraf 66, na tym paragrafie nie było takich środków, jednak przepisy pozwalają na 

zapłatę, gdyż gmina otrzymała wezwanie do zapłaty wyrokiem Sądu. Pani Kinga Drabik 

poinformowała, również o uchwale budżetowej, która jest przygotowywana celem 

przedstawienia wszystkich kosztów oraz propozycję ich pokrycia. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała ile Pani Kinga Drabik posiada doświadczenia przy 

konstruowaniu budżetu? 

Naczelnik Kinga Drabik odpowiedziała, że przez poprzedni rok jako Naczelnik Wydziału 

Budżetu brała czynny udział w konstruowaniu i pracach  nad budżetem. i właśnie jako 

Naczelnik Wydziału ściśle współpracowała ze Skarbnikiem Miasta. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o sprawozdanie za I półrocze 2020 roku 

Naczelnik Wydziału Budżetu Kinga Drabik poinformowała o przedłużeniu czasu na 

sporządzenie takiego sprawozdania, a prace nad sprawozdaniem trwają. 

Radna Elżbieta Ostrowska Zapytała o realność zamknięcia tegorocznego budżetu? 

Naczelnik Kinga Drabik poinformowała, że na obecną chwilę nie chce przedstawiać takiej 

Informacji. Wydatki realizują się wg planu a dochody ze względu na brak sprzedaży 

nieruchomości i obligacji brakuje 7 mln zł. 

Radny Szymon Simonicz zapytał w jaki sposób Naczelni Budżetu jako Skarbnik chce dopiąć 

budżet? 

Naczelni Budżetu odpowiedziała że rozchody są realizowane na bieżąco, dochody nie są 

zrealizowane w kwocie 7 mln. Główne inwestycje jak SP-1 muszą być zrealizowane. Ze 

strony wydatków, przy nie podjęciu uchwał o wypuszczeniu obligacji trzeba będzie ciąć 

wydatki na kwotę 3 mln zł. 

Radny Edward Urbańczyk zapytał o kwotę 1,5 mln zł przekazanych do gminy przez Premiera 

Morawieckiego? 



Naczelnik Budżetu odpowiedziała, że ta kwota wypłynęła na wydzielony rachunek bankowy. 

Środki te w Wieloletniej Prognozie Finansowej były przewidziane na budowę łącznika oraz 

remont Szkoły Podstawowej nr 2 w roku 2021-2022. 

Radny Szymon Simonicz zgłosił wniosek formalny o zaprzestanie dyskusji.  

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek Radnego Szymona Simonicza 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Szymona Simonicza o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk  

PRZECIW (4) 

Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Głos 

NIEOBECNI (1) 

Karol Kolny 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot 

PRZECIW (2) 

Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maria Głos, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Karol Kolny 

Przewodnicząca Rady Miasta oznajmiła, że uchwała w sprawie powołania Skarbnika Miasta 

Lędziny została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXXIV/211/20 i stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 16
47

 obrady 

XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://youtu.be/37_2YtY7h_Y 

 

Przewodnicząca Rada Miejska Lędziny  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://youtu.be/37_2YtY7h_Y

